
 

 

 

 

Tarnów, 27 maja 2025 r. 
KRM.0003.392.2025 

 

  

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

Uprzejmie informuję, że na XIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Tarnowie 22 maja 2025 r. radny Adam 

Sajdak przekazał następujące wnioski: 

1) zwrócił się z prośbą o uzupełnienie dużego ubytku nawierzchni ulicy Kościuszki (w okolicach 

ZUS), który stale się powiększa; 

2) zwrócił się z prośbą o uzupełnienie dużego ubytku nawierzchni ulicy Podgórskiej 

(przed wiaduktem); 

3) cyt.: Widzę, że trwa wykaszanie poszczególnych chodników i skwerów. Chodzi mi o ulicę 

Kardynała Stefana Wyszyńskiego. Jechałem wczoraj w godzinach wieczornych i – dosłownie – 

nic tam jeszcze nie jest koszone.  Przy tej drodze jest głęboki rów, a dalej ścieżka rowerowa. 

I ja o tym wiem, że jest, a jadący obcy kierowca nie wie i nagle musi się zatrzymać – zjedzie 

i wpadnie do tego rowu. Więc proszę, aby możliwie jak najszybciej wykosić cały odcinek tej 

drogi, aby uniknąć ewentualnych wypadków. 

  


